



Council of the European Union
General Secretariat

Brussels, 13 June 2017

CM 3220/17

PTS A

COMMUNICATION

LIST OF ADOPTED 'A' ITEMS

Contact:	coreper.2@consilium.europa.eu
Tel./Fax:	+32.2-281.7814/7199
Subject:	3547th meeting of the COUNCIL OF THE EUROPEAN UNION (Agriculture and Fisheries)
Date:	12 June 2017
Venue:	European Convention Center Luxembourg (ECCL) 4, Place de l'Europe 1499 LUXEMBOURG

Non-legislative activities

The 3547th meeting of the Council (Agriculture and Fisheries) on 12 June 2017 adopted the "A" items listed in 10120/17.

The documents on item 6 should read as follows:

Item 6: 9644/17 AGRILEG 106
9408/17 AGRILEG 104
+ **COR 1 (fi)**

The title of item 11 should read as follows:

11. ISF EU-Iceland

- a) Draft Council Decision on the signing, on behalf of the European Union, **and provisional application** of the Agreement between the European Union and Iceland on supplementary rules in relation to the instrument for financial support for external borders and visa, as part of the Internal Security Fund for the period 2014 to 2020
= Adoption
- b) Proposal for a Council Decision on the conclusion of the same Agreement
= Request for the consent of the European Parliament

o
o o

Activités non législatives

La 3547^e session du Conseil (Agriculture et pêche) du 12 juin 2017 a adopté les points "A" repris au document **10120/17**.

Les documents du point 6 sont à lire comme suit :

Point 6 : 9644/17 AGRILEG 106
9408/17 AGRILEG 104
+ COR 1 (fi)

Le titre du point 11 est à lire comme suit :

11. Fonds pour la sécurité intérieure UE-Islande

- a) Projet de décision du Conseil relative à la signature, au nom de l'Union européenne, **et à l'application provisoire** de l'accord entre l'Union européenne et l'Islande établissant des règles complémentaires relatives à l'instrument de soutien financier dans le domaine des frontières extérieures et des visas, dans le cadre du Fonds pour la sécurité intérieure, pour la période 2014-2020
= Adoption
- b) Proposition de décision du Conseil relative à la conclusion de ce même accord
= Demande adressée au Parlement européen en vue de l'approbation du texte
